
PROTOKÓŁ NR XXXIX/14 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu  

28 maja 2014 roku 

o godz. 9.00 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

 

 

W sesji uczestniczyli: 

 radni Rady Miejskiej w Bojanowie, 

 burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik, radca prawny, 

 radni powiatowi: Wiesław Ceglarek, Maciej Dubiel, 

 sołtysi wsi, 

 pracownicy Urzędu Miejskiego w Bojanowie, 

 kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, 

 zaproszeni kierownicy lokalnych zakładów pracy, 

 przedstawiciele lokalnych mediów. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Otwarcia XXXIX sesji Rady Miejskiej w Bojanowie dokonał jej przewodniczący pan Maciej  

Jagodziński, po czym stwierdził, iż na 15 – osobowy skład Rady w sesji uczestniczy 12 radnych, 

jest ona zatem władna obradować i podejmować prawomocne uchwały. Przewodniczący Rady 

zapytał czy do przedstawionego przy zawiadomieniach porządku obrad są propozycje zmian. 

Propozycji zmian nie było, w związku z tym  porządek XXXIX sesji Rady Miejskiej w Bojanowie 

przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji Rady Miejskiej i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej, 

3. Przyjęcie protokółu Nr XXXVIII/14 z sesji, która odbyła się w dniu 29 kwietnia 2014 roku. 

4. Zapytania radnych. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych 

zarządzeniach. 

7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2013 rok – podjęcie uchwały. 

8. Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Bojanowa za 2013 rok – podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 1. zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejskiej Biblioteki Publicznej w 

Bojanowie za rok 2013, 

 2. pokrycia wyniku finansowego Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bojanowie za 2013 rok,

 3. zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Centrum, Kultury, Sportu, 

Turystyki i Rekreacji w Bojanowie za rok 2013,   

 4. pokrycia wyniku finansowego Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji 

w Bojanowie za rok 2013,  

 5. zaciągnięcia pożyczki na budowę „Budowa wielofunkcyjnego boiska sportowego 

służącego rekreacji”,   

 6. zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2014 – 2017, 

 7. zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok, 

10. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

11. Wolne glosy i wnioski. 

12. Zakończenie. 

 

 



Do pkt 3.Przyjęcie protokółu Nr XXXVIII/14 z sesji, która odbyła się w dniu 29 kwietnia 2014 

roku. 

 

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 29 kwietnia 2014 roku nie było 

zapytań pisemnych i ustnych przewodniczący obrad zaproponował aby powyższego protokołu 

nieodczytywać. Za propozycją Przewodniczącego Jagodzińskiego opowiedzieli się wszyscy obecni 

na sesji radni – 12 „za”.  

 

 

Do pkt. 4.Zapytania radnych. 

 

Głos zabrała radna Ewa Szczepaniak, która zapytała o zakończenie inwestycji – budowa kanalizacji 

Gierłachowo – Kawcze. 

 

 

Do pkt. 5 . Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady pan Maciej Jagodziński przedstawił reprezentację Rady Miejskiej w 

Bojanowie w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Do pkt. 6 Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych 

zarządzeniach. 

 

Informację o reprezentacji Gminy w okresie międzysesyjnym przedstawił Burmistrz Bojanowa pan 

Józef Zuter. Pytań nie było. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

 

Do pkt. 7. Rozpatrzenie sprawozdania  z wykonania budżetu gminy za 2013 rok – podjęcie 

uchwały. 

 

 Na podstawie art. 270 ust.4 i art. 271 ustawy o finansach publicznych (Dz. U. Z 2009 r. Nr 

157 poz. 1240) ze zmianami) Burmistrz przedstawił: 

1) sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Bojanowo z 2013 rok, 

2) sprawozdanie finansowe wraz z informacją o stanie mienia komunalnego na 31.12.2013 rok, 

3) opinię regionalnej izby obrachunkowej, 

4) opinię o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bojanowie w sprawie absolutorium 

dla Burmistrza Bojanowa z wykonania budżetu gminy za 2013 – przedstawił przewodniczący Rady  

w punkcie 8 obrad. 

 

Burmistrz zapoznał radnych ze sprawozdaniem finansowym z wykonania budżetu gminy za 2013 

rok. Uchwalony przez Radę Miejską w Bojanowie budżet na rok 2013 Uchwała Nr  XXIII/209/12 

Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 2012 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2013 rok,   

określał plany: 

 

Dochodów w wysokości 25.117.919,00 

Wydatków w wysokości  27.995.025,00 

Po dokonanych zmianach w ciągu roku plany dochodów i wydatków wynosiły: 

Dochody w wysokości – 26.696.662,86 zł  z czego zrealizowano 26.346.680,35  zł t.j. 98, 68 % 

w stosunku do planu. 



Wydatki w wysokości –  28.093.868,86  zł z czego zrealizowano  27.136.289,72  zł t.j. 96,59  %  

w stosunku do planu. 

 

W skład dochodów wchodzą:  

- dochody bieżące   plan  25.444.670,86  wykonanie 25.089.633,92 

- dochody majątkowe  plan    1.251.992,00   wykonanie   1.257.046,43 

 

Dotacje celowe na zadania zlecone: 

 

1. dział  010 rozdział 01095   Pozostała działalność   wydatkowano   620.617,91  

 

2. dział 750 rozdział 75011  Urzędy Wojewódzkie  wydatkowano  72. 770,00 

 

3. dział 751  rozdział 75101              Urzędy naczelnych organów 

                władzy państwowej, kontroli  

                                                            i ochrony prawa                    wydatkowano   1.500,00 

             

 

4. dział 852 rozdział 85212               Świadczenia rodzinne....            wydatkowano       2.988.427,85 

 

5. dział 852 rozdział 85213               Składki na ubezpieczenie  

                                                          zdrowotne                                  wydatkowano 7.592,78 

 

6. dział 852 rozdział 85219              Ośrodki Pomocy Społecznej      wydatkowano          22.908,55 

 

7. dział 852 rozdział 85295             Pozostała działalność      wydatkowano           47.374,00 

 

Środki na dofinansowanie zadań własnych inwestycji gminy: 

 

1.Dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego w Poznaniu – kwota dotacji 76.875,-   dział 600 

rozdział 60016 – drogi publiczne gminne. 

Subwencje: 

- część oświatowa subwencji ogólnej   7.191.095,-  

- część wyrównawcza subwencji ogólnej  3.597.543,-  

-  część równoważąca subwencji ogólnej     183.260,- 

 

Środki unijne: 

Zwrot środków na zadanie współfinansowane ze środków Unii Europejskiej: 

 

1. Przebudowa i remont świetlic wiejskich : Trzebosz, Zaborowice, Wydartowo I, Golina Wielka, 

Gościejewice. 

2. Budowa świetlicy wiejskiej w Giżynie. 

3. Remont świetlicy wiejskiej w Tarchalinie. 

4. Zgospodarowanie otoczenia świetlicy wiejskiej w Kawczu wraz z budowa ścieżki pieszo – 

rowerowej. 

5. Rewitalizacja parku im. Stefana Bojanowskiego wraz z remontem budynku użyteczności 

publicznej. 

 

Wydatki budżetowe: 

- wydatki majątkowe - plan 5.302.952-,-  wykonanie 5.290.562,21 co stanowi 99,77 % w 

stosunku do planu, a w stosunku do wykonanych wydatków ogółem 19,50 %. 



- wydatki bieżące – plan 22.790.916,86-   wykonanie 21.845.727,51  co stanowi  95,85% w 

stosunku do planu, a w stosunku do wykonanych wydatków ogółem 80,50 %. 

 

W wydatkach wykonanie przebiegło następująco: 

 

W dziale : 

 

1. Rolnictwo i łowiectwo      788.825,30 tj. 99,94 % 

 

2. Transport i łączność      567.364,27 tj. 95,36% 

 

3. Gospodarka mieszkaniowa      127.740,82 tj. 98,75% 

 

4. Administracja publiczna               2.271.536,91 tj. 94,75% 

 

5. Urzędy naczelnych organów władzy, 

    kontroli i sądownictwa          1.500,00 tj. 100 % 

 

6. Bezpieczeństwo publiczne i ochrona p.poż.   186.026,57 tj. 95,79 % 

 

7. Obsługa długu       187.719,48 tj. 95,05% 

 

8. Różne rozliczenia        

 

9. Oświata i wychowanie      10.527.352, 87 tj. 99,10% 

 

10. Ochrona zdrowia        189.096,03 tj. 98,26% 

 

11. Pomoc społeczna       5.081.071,97 tj. 93,94% 

 

12. Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej  63.412,53 tj. 99,91 %  

 

13. Edukacyjna opieka wychowawcza     232.795,32 tj. 93,84 % 

 

14. Gospodarka komunalna i ochrona środowiska   5.634.901,56 tj. 97,66 % 

 

15. Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego    1.149.089,48 tj. 98,58 % 

 

16. Kultura fizyczna        127.856,61 tj. 95,90 %. 

 

Inwestycje były realizowane zgodnie z zamierzeniami przyjętymi przez Radę na 2013 rok oraz 

zgodnie z wymogami przewidzianymi w ustawie o zamówieniach publicznych i wieloletnim 

planem inwestycyjnym. 

 

Zadłużenie gminy na dzień 31 grudnia 2013  roku  wynosi  7.478.849,83 zł co stanowi 28,39 %  w 

stosunku do wykonanych dochodów i spełnia warunki określone w ustawie o finansach 

publicznych.  

 

Rezerwy: 

- ogólna  130.000,00 

- celowa na realizację zadań własnych z zarządzania kryzysowego  55.800,00  nie zostały 

wykorzystane. 



Jako pierwszy głos zabrał radny Franciszek Wieremiejko, który wyraził uznanie dla wykonawców  

budżetu. Jest to ogrom rzetelnej i ciężkiej pracy. Odzwierciedleniem tego jest przedstawiony 

materiał w kwestii wykonania budżetu za 2013 rok. 

W stosunku do wykonania budżetu za 2013 rok pan radny miał następujące pytania: 

 

str. 51 ochrona zdrowia– zaległości za korzystanie ze sprzętu rehabilitacyjnego – czy są wysyłane 

upomnienia; kwota jest bardzo duża czy działania są efektywne i Gmina reaguje na brak wpływu z 

tego tytułu? 

 

Burmistrz Józef Zuter wyjaśnił, iż z chwilą nie uiszczenia kwoty wymaganej za wynajem sprzętu 

rehabilitacyjnego wysyłane jest upomnienie. Jeżeli to nie przynosi efektów sprawa jest kierowana 

do sądu. Tak jest w obecnej chwili. 

 

str. 52 – sprawa funduszu alimentacyjnego - jakie są zaległości, czy się zmniejszyły? 

Burmistrz wyjaśnił, iż zaległości w zakresie funduszu alimentacyjnego nie zmniejszają się lecz 

wręcz rosną. Czynione są starania w zakresie odzyskania należności jednakże nie przynosi to 

żadnych efektów. Jeżeli uda się komornikowi chociaż część należnych pieniędzy przekazać na 

konto wierzyciela to – 60% z tego zabiera Wojewoda Wielkopolski, 20% gmina na której terenie 

dłużnik mieszka, 20% nasza gmina Jeżeli dłużnik alimentacyjny jest mieszkańcem naszego terenu 

komornik przekazuje nam 40% ściągniętej kwoty. 

 

Radny Jarosław Bartkowiak zapytał o wydatki z funduszu dotyczącego przeciwdziałania 

alkoholizmowi. Ile osób uzależnionych z tego skorzystało ? 

Wyjaśnienia udzieliła obecna na sesji kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie pani 

Sabina Szlachetka – Andersz. Zaproszenia – bo taką formę ingerencji może stosować -  z 

propozycją podjęcia leczenia wysłano do 11 osób. Odpowiedziały 4 osoby. 

 

Radny Franciszek Wieremiejko zapytał również o oszczędności dotyczące energii elektrycznej.  

Z czego to wynika?  

Burmistrz wyjaśnił, iż w miesiącu styczniu danego roku budżetowego otrzymujemy faktury za 

miesiąc grudzień roku poprzedniego. Musimy być na to przygotowani. Ponadto mamy rezerwę 

jeżeli któremukolwiek ze sołtysów zabraknie funduszy na zapłatę energii elektrycznej na wiejskiej   

świetlicy.  

Burmistrz poinformował również, iż zmieniliśmy dostawcę energii. To również wiąże się z 

oszczędnościami. Warunki umowy były dużo korzystniejsze, stąd ta zmiana. 

 

Radny Dariusz Sikora wiceprzewodniczący Rady zapytał o środki na priorytetowe zadania w 

oświacie. Czy udział Gminy w finansowaniu oświaty  zwiększa się , jest na takim samym poziomie 

czy zmniejsza się. 

Burmistrz wyjaśnił radnemu, iż sukcesywnie z budżetu gminy dokładamy do zadania jakim jest 

oświata. Wpływ na to ma wiele czynników. Nie otrzymujemy subwencji na ucznia lecz na oddział. 

Utrzymanie szkoły –  np. w Trzeboszu (gdzie uczniów dojeżdżających jest więcej niż dzieci z 

Trzebosza) oraz w Gościejewicach – również bardzo mała liczba dzieci, generuje straty. Gmina do 

zadania musi dołożyć. Problemem są również przedszkola. W przedszkolu w Bojanowie będzie o 

jeden oddział mniej. W roku 2013 wydatkowano również ponad 130.000,- zł na przedszkole 

niepubliczne w Bojanowie (w którym jest maksymalna ilość dzieci – przewodniczący Rady Maciej 

Jagodziński), łożymy również na dzieci które uczęszczają  do przedszkola, które nie znajduje się na 

terenie naszej gminy – a dziecko jest mieszkańcem gminy Bojanowo (około 20.000 zł w roku 

2013). 

 

Radny Franciszek Wieremiejko zapytał również o „zerowe” wykonanie planu w oświacie w 

zakresie zakupu pomocy dydaktycznych.  



W tej kwestii odpowiedzi udzieliła dyrektor Szkoły Podstawowej  w Bojanowie pani Teresa Polc.  

Wyjaśniła, iż w związku z obowiązkiem szkolnym 6 - latków klasę pierwszą musi wyposażyć jak 

dla klasy „0”. Wiąże się to z zakupem pomocy dydaktycznych innych niż w dotychczasowych 

klasach I-III. Do tego zobowiązała panią dyrektor kontrola z Kuratorium Oświaty. W związku z 

powyższym  musimy sprostać wymaganiom na które nakłada na nas nadzór. Jest  to inicjatywa i 

zarządzenie odgórne. 

 

Przewodniczący Rady pan Maciej Jagodziński zapytał o niskie wykonanie zadań w zakresie 

przemocy w rodzinie 57,24%. Na co wydatkowano wykazaną w sprawozdaniu kwotę? 

Pani Skarbnik Mirosława Zamelska wyjaśniła, iż środki wykorzystano na szkolenie zespołu 

interdyscyplinarnego w zakresie tzw. „niebieskiej karty”. 

 

W zakresie informacji o stanie mienia komunalnego na dzień 31.12.2013 . pan radny Franciszek 

Wieremiejko zapytał o działkę nr 1/10 o powierzchni 0,0072 ha . 

Burmistrz wyjaśni, iż jest to grunt pod drogę (konkretnie chodnik). 

Drugie pytanie pana Franciszka Wieremiejko w kwestii mienia gminy dotyczyło pasa drogowego – 

ścieżki rowerowej na ulicy Drzymały. Pan Burmistrz Józef Zuter wyjaśnił, iż powyższy grunt jest w 

zarządzie GDDKiA natomiast jego utrzymanie należy do gminy Bojanowo. 

Trzecie pytanie pana radnego Franciszka Wieremiejko dotyczyło drogi przy przejeździe kolejowym 

w Pakówce. Kto jest właścicielem? 

Burmistrz wyjaśnił, iż inwestycja nie została jeszcze gminie przekazana. 

 

Po zakończeniu dyskusji przewodniczący Rady pan Maciej Jagodziński poprosił panią Skarbnik 

Mirosławę Zamelską aby odczytała Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu Zespół 

Zamiejscowy w Lesznie Nr SO-054/23/12/Ln/2014 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 07 kwietnia 2014 roku w sprawie wyrażenia opinii o 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Bojanowo za 2013 rok. Opinia pozytywna. Kserokopia 

uchwały stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie pan Maciej Jagodziński 

poprosił przewodniczących Komisji Stałych Rady o przedstawienie wypracowanych opinii o 

wykonaniu budżetu na posiedzeniach, które odbyły się w dniu 10 kwietnia 2014 roku i 20 maja 

2014 roku. 

Jako pierwszy głos zabrał przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Jan Kubis. Nawiązując do 

wniosku wypracowanego w dniu 10 kwietnia 2014 roku – w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Bojanowa absolutorium – wyraża opinię pozytywną o wykonaniu budżetu Gminy Bojanowo za 

2013 rok. 

Przewodnicząca Komisji Budżetowej, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

w imieniu Swojej Komisji wyraziła również opinię pozytywną. Jako ostatni głos zabrał 

przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Pomocy Społecznej i 

Bezpieczeństwa Publicznego pan Franciszek Wieremiejko. Opinia wypracowana przez członków 

Jego Komisji również była pozytywna.  

W związku z powyższym przewodniczący Rady pan Maciej Jagodziński odczytał treść Uchwały  

Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2014 roku w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2013 rok. Za uchwałą 

głosowało 12 radych (nieobecni radni: Kazior Maciej, Mróz Marcin, Szalkowski Władysław). 

W związku z powyższym Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2014 roku w 

sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu za 2013 rok została podjęta i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

 

 



Do pkt. 8 Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Bojanowa za 2013 rok. 

 

 Zgodnie z art. 18 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym Komisja 

Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 10 kwietnia 2014 roku wypracowała wniosek w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Bojanowa z wykonania budżetu gminy za 2013 rok, który 

przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie przesłał do Regionalnej Izby Obrachunkowej – 

Zespół w Lesznie w dniu 15 kwietnia 2014 roku. W dniu 5 maja 2014 r. wpłynęła  do Biura Rady 

Uchwała Nr SO-0955/4/12/Ln/2014 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Poznaniu z dnia 28 kwietnia 2014 roku w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Bojanowie w sprawie absolutorium dla Burmistrza Bojanowa z wykonania 

budżetu gminy za 2013 rok – załącznik nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący obradom odczytał treść uchwały RIO. Jako drugi został odczytany został projekt 

uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2014 roku w sprawie udzielenia absolutorium  

Burmistrzowi Bojanowa za 2013 rok. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji 

radni – 12 „za” (nieobecni radni: Maciej Kazior, Marcin Mróz i Władysław Szalkowski). Podjęta 

uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

 

Do pkt. 9.Podjęcie uchwał w sprawie: 

 1.zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejskiej Biblioteki Publicznej w 

Bojanowie za rok 2013, 

 

W związku z tym, iż projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych rady w dniu 

20 maja 2014 roku pytań Państwo radni nie zadali. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy 

obecni na sesji radni – 12 „za”. Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2014 roku w 

sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejskiej Biblioteki Publicznej w 

Bojanowie za rok 2013, została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

 

Do pkt. 9.Podjęcie uchwał w sprawie: 

 2.pokrycia wyniku finansowego Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bojanowie za 2013 

rok, 

 

W związku z tym, iż projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych rady 

w dniu 20 maja 2014 roku pytań Państwo radni nie zadali. Za podjęciem uchwały głosowali 

wszyscy obecni na sesji radni – 12 „za”. Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2014 

roku w sprawie pokrycia wyniku finansowego Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bojanowie za 2013 

rok, została podjęta i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

 

Do pkt. 9.Podjęcie uchwał w sprawie: 

 3. zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Centrum, Kultury, 

Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie za rok 2013,   

 

W związku z tym, iż projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych rady 

w dniu 20 maja 2014 roku pytań Państwo radni nie zadali. Za podjęciem uchwały głosowali 

wszyscy obecni na sesji radni – 12 „za”. Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2014 

roku w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Centrum Kultury, 

Sportu, Turystki i Rekreacji  w Bojanowie za rok 2013, została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. 

 

 



Do pkt. 9.Podjęcie uchwał w sprawie: 

 4. pokrycia wyniku finansowego Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i 

Rekreacji w Bojanowie za rok 2013,  

 

 Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 20 maja 

2014 roku. Pytań nie było Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy na sesji radni – 12 „za”. 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2014 roku w sprawie pokrycia wyniku 

finansowego Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie za rok 2013, 

został podjęta i stanowi załącznik nr 11 do protokołu  

 

 

Do pkt. 9.Podjęcie uchwał w sprawie: 

 5. zaciągnięcia pożyczki na budowę „Budowa wielofunkcyjnego boiska sportowego 

służącego rekreacji 

 Projekt został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 20 maja 2014 roku. 

Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie – 12 „za”. Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z 

dnia 28 maja 2014 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki na budowę „Budowa wielofunkcyjnego 

boiska sportowego służącego rekreacji została podjęta i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

 

Do pkt. 9.Podjęcie uchwał w sprawie: 

 6. .zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2014 – 2017, 

 

Zmiany jakie wprowadzono w projekcie od posiedzenia Komisji Stałych Rady omówiła pani 

Skarbnik . Pytań nie było. Uchwałę  Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2014 roku w 

sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2014 – 2017, została 

podjęta 12 głosami „za” i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

 

Do pkt. 9.Podjęcie uchwał w sprawie: 

 7.zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok, 

 

Zmiany jakie wprowadzono w projekcie od posiedzenia Komisji Stałych Rady omówiła pani 

Skarbnik . Pytań nie było. Uchwałę  Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2014 roku w 

sprawie zmian uchwały budżetowej , została podjęta 12 głosami „za” i stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. 

 

 

Do pkt. 10 Odpowiedzi na zapytania radnych. 

 

Odpowiedzi radnej Ewie Szczepaniak udzielił Burmistrz Bojanowa. Podłączenie prądu w 

przepompowni już nastąpiło. Czekamy na dokumenty pozwalające na odbiór inwestycji. Planowany 

koniec - podłączenie - lipiec 2014 roku. 

 

Do pkt. 11 Wolne głosy i wnioski. 

 

Jako pierwszy głos zabrał radny Jan Kubis, który zapytał o lokalizację numeru 115 na Gołaszynie.  

Przewodniczący Rady wyjaśnił, iż pp. Mróz mają nr 117 więc jest to w pobliżu ich posesji. 



Burmistrz poinformował radnego, iż po sesji - na podstawie programu SIK - poda dokładną 

lokalizację obiektu, o ile jest on zamieszkany. 

 

Radny Dariusz Sikora zapytał o środki na zadania oświatowe - co z nowymi rozdaniami na lata 

2014- 2020.  

Burmistrz wyjaśnił, iż nie wiemy jak to będzie wyglądało. Prawdopodobnie będą to środki w 

ramach WRPO - na budowę, rozbudowę obiektów oświatowych. Pakiet zadań zostanie rozszerzony 

o lokalne grupy działań. 

Radny Zygmunt Maćkowiak i sołtys Wydartowa I pani Wieńczysława Barteczka zapytali o 

równiarkę na drogi. Burmistrz odpowiedział iż zostały zredukowane dochody w podatku rolnym, 

brakuje pieniędzy na takie cele. Żałuje że uległ pracownikowi urzędu i podjął decyzję w tej 

sprawie. Pani skarbnik Mirosława Zamelska poprosiła o wyjaśnienia sołtys Wydartowa I czy 

inwestycja dotyczy części drogi czy całej. Zostały dokonane poważne przesunięcia w funduszu 

sołeckim. Czy są rzeczy mało ważne które można zrealizować w roku 2015 ? Pani Barteczka 

odpowiedziała że niektóre założenia można przesunąć, ale nie nazwałaby ich nieważnymi. Głos w 

sprawie zabrał burmistrz Bojanowa- "Czy może odkrzaczanie rowów byłoby niepotrzebne, wtedy 

byłby środki". Skarbnik Zamelska wyjaśniła cyt. "Budżet gminy jest tak skonstruowany, że trzeba 

wywiązywać się z określonych zadań". W związku z tym też trzeba podjąć decyzję w tej sprawie. 

Burmistrz- Na świetlicy nie mamy rezerwy, w związku z powyższym te środki można pozyskać. 

Jest to około 2000 zł- być może więcej.  

Radny powiatowy Wiesław Ceglarek zaprosił na mecz, który odbędzie się 15 czerwca b.r. Ruchu 

Bojanowo, który decyduje o wejściu do ligi okręgowej.  

Radny Jan Kubis zapytał o likwidacje progu zwalniające na ulicy 17 Stycznia w Bojanowie, kto 

poniesie odpowiedzialność za wypadek z udziałem dziecka będącego uczniem Szkoły Podstawowej 

lub Gimnazjum. Burmistrz wyjaśnił, iż rozmawiał z mieszkańcami 17 Stycznia w Bojanowie, 

między innymi z Panem Koronką, kto zapłaci im za odszkodowanie za zniszczone budynki ? 

Zainstalowany na 17 Stycznia próg powodował pękanie budynków i niszczenie elewacji. W dużej 

mierze kierowcy, nie będący właścicielami samochodów (samochody służbowe) ignorowali ten 

nakaz zwalniania. Potwierdził to Przewodniczący Rady Maciej Jagodziński.  

Przewodniczący Jagodziński poinformował iż posiedzenia Komisji Stałych Rady odbędą się dnia 

17 czerwca, a XL sesja Rady w dniu 24 czerwca.  
 

 

Do pkt. 12 Zakończenie 

 

W związku z wyczerpaniem przewidzianego porządku XXXIX sesji  , przewodniczący Rady 

Miejskiej w Bojanowie pan Maciej Jagodziński dziękując wszystkim za przybycie zamknął obrady 

o godz. 11.55. 

 

 

 

 

 

protokolant:       Przewodniczący Rady 

Wojciech Wielebski                 (-) Maciej Jagodziński  

specjalista 


